



Design and Quality
IKEA of Sweden

Care for your sofa

The cushions and inside the armrests of this sofa are covered with grain leather. Other areas, which do not receive as much wear and tear, are covered with split leather.

Leather areas

Vacuum the surface with the soft brush attachment on your vacuum. Then remove any light stains with ABSORB leather cleaner or the cleaning product included in the ABSORB leather care set. To prevent the leather from drying out and help it to stay soft, we recommend using a leather cream on these areas.

General advice

Keep the sofa out of direct sunlight and place it at least 40 cm (16 in.) from any heat sources to prevent the leather from drying out.

Be extra careful with white or light-coloured leather furniture, since any spills would be more visible than on darker furniture, especially from liquids such as red wine or coffee.

如何保养沙发

沙发靠垫和扶手外覆头层真皮，其余受磨损较小部分覆有二层真皮。

皮革区域

可将柔刷连接在吸尘器上，吸走表面灰尘。再使用 ABSORB 艾波 清洁剂或其他 ABSORB 艾波 清洁系列产品清除浅色污渍。为防止皮革过分干燥，保持其柔软手感，我们还建议在覆有皮革的部分使用皮革保养霜。

其他建议

避免将沙发放在受到阳光直射的地方，至少离开热源40cm(16in)开外，防止皮革过分干燥。

特别留意白色或浅色皮革家具，因为污渍会比深色皮革更显眼，尤其是红酒、咖啡等液体。

